
Protokół Nr XVII/25 

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 26 czerwca 2025 roku. 

 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urzędu Miejskiego Trzcianki. Obrady rozpoczęto 

2025-06-26 o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 17:16. W posiedzeniu wzięło 

udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Łukasz Bagrowski - nieobecny 

2. Dorota Barczak 

3. Anna Maria Boch 

4. Ewa Maria Bogacz 

5. Marek Krzysztof Dąbrowski 

6. Krzysztof Grzyśnik 

7. Paweł Iwanicki 

8. Janina Kamińska 

9. Krzysztof Kęciński 

10. Wincenty Seweryn Kilian 

11. Paulina Elżbieta Knap 

12. Maciej Kubacki 

13. Mariusz Łuczak 

14. Robert Matkowski 

15. Wiesław Natkaniec 

16. Ludwika Orłowska-Mumot 

17. Witold Zbigniew Perski 

18. Witold Putyrski 

19. Piotr Ratajczak 

20. Łukasz Michał Walkowiak 

21. Marcin Andrzej Walkowiak  

 

Porządek obrad wraz z materiałami – załącznik nr 1. Lista obecności radnych – 

załącznik nr 2. Raport obecności z systemu eSesja – załącznik nr 3. Lista obecności 

przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik nr 4. Lista obecności sołtysów 

sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr 5. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski. 

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. Obrady Rady Miejskiej 

zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania wszystkich wypowiedzi  

w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu. 
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Ad 1) Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski, działając zgodnie z art. 20 ust. 

1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) pana Krzysztofa W. Jaworskiego, burmistrza Trzcianki,  

3) panią Joannę Zieńko, skarbnika gminy, 

4) Panią Izabelę Zawalniak, zastępcę skarbnika,  

5) panią Alinę Matkowską, sekretarza gminy,  

6) panią Ksenię Cieszyńską-Rosalską, mecenasa obsługującego Radę, 

7) kierowników referatów Urzędu Miejskiego Trzcianki, 

8) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

9) prezesów spółek komunalnych, 

10) wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz oglądające transmisję sesji za 

pośrednictwem internetu. 

 

Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały 

Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia w sesji uczestniczyło 17 radnych. 

Spóźnili się na sesję radni: P. Ratajczak, Ł. Walkowiak i M. Walkowiak.  

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski zwrócił uwagę, że porządek 

obrad, wraz z materiałami, przekazano radnym 16 czerwca br. poprzez aplikacje 

eSesja.pl. W dniu 24.06.20235 r. wpłynęło pismo burmistrza Trzcianki znak: 

OR.0006.7.2005 r. z propozycją wprowadzenia dwóch projektów uchwał. Pismo - 

załącznik nr 6.  

Załączniki do ww. pisma: 

1) Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej Trzcianki do 

komisji konkursowej konkursu ,,Piękna Wieś" – załącznik nr 7; 

2) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia 

jej przebiegu – załącznik nr 8. 

Ponadto przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedłożył: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi – załącznik nr 9.  

Przewodniczący komisji stałych przedłożyli:  
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Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki na  

II półrocze 2025 r. – załącznik nr 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki W. Putyrski zaproponował zmiany do porządku 

obrad. Radni nie mieli uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 7. Projekt uchwały w sprawie wskazania 

przedstawicieli Rady Miejskiej Trzcianki do komisji konkursowej konkursu ,,Piękna 

Wieś". 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 
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Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9. Projekt uchwały w sprawie planów 

pracy komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 10. Projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak. 

Porządek obrad, po zmianach, przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

5. Projekt uchwały w sprawie programu ochrony środowiska dla gminy Trzcianka na lata 

2025-2028 z perspektywą do roku 2032. 

6. Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę.  

7. Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej Trzcianki do 

komisji konkursowej konkursu ,,Piękna Wieś". 

8. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

9. Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki na II 

półrocze 2025 r. 

10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

11. Raport o stanie Gminy Trzcianka w 2024 roku: 

a) prezentacja raportu o stanie gminy Trzcianka w 2024 roku, 

b) debata nad raportem, 

c) głosowanie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Trzcianki. 

12. Sprawozdanie finansowe gminy Trzcianka za 2024 rok wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2024 rok oraz informacją o stanie mienia 

gminy Trzcianka: 
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a) przedstawienie uchwały Nr SO.15.4012.258.2025 Składu Orzekającego RIO  

w Poznaniu z dnia 30 kwietnia 2025 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Trzcianka za rok 2024 wraz z informacją  

o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami, 

b) przedstawienie uchwały Nr 2/25 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki  

z dnia 5 czerwca r. w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu gminy 

Trzcianka za 2024 rok oraz wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Trzcianki za 2024 rok, 

c) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego RIO w Poznaniu w sprawie opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 5 czerwca 2025 r.  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Trzcianki za 2024 rok, 

d) dyskusja nad przedstawionymi materiałami, 

e) głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2024 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2024 

rok, 

f) głosowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium. 

13. Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

14. Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

15. Informacja Przewodniczących Komisji prac komisji stałych między sesjami. 

16. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

17. Zamknięcie obrad. 

Ad 3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2025 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski przedstawił zmiany do uchwały budżetowej na 2025 r., 

jak w uzasadnieniu do projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetowa na 2025 r.  

Następnie omówił autopoprawki do przedłożonego projektu uchwały, zgodnie z pismem 

przekazanym radnym 26.06.2025 r. znak: FN.3021.2025.IZ. Pismo – załącznik nr 11. 

W swej wypowiedzi odniósł się również do zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 12, dodając, że komisje nie pracowały nad 

autopoprawkami, które wpłynęły przed sesją, w dniu dzisiejszym. Pytał o uwagi do 

proponowanych zmian uchwały budżetowej oraz zaproponował przegłosowanie ich  

w jednym głosowaniu.  

Radni nie mieli uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 
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Poprawki wynikające z pisma Burmistrza Trzcianki z 26.06.2025 r. FN.3021.7.2025.IZ do 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/152/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie uchwały budżetowej na 

2025 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 13. 

Ad 4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 14. 

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie zmian w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025 – 2040 w związku  

z wprowadzanymi zmianami w uchwale budżetowej na 2025 rok (załącznik Nr 1  

- Prognoza finansowa). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2025-2040. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/153/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2025-2040 została podjęta. Uchwała – załącznik 

nr 15. 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie programu ochrony środowiska dla 

gminy Trzcianka na lata 2025-2028 z perspektywą do roku 2032. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 16. 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski, wobec braku pytań radnych, 

poddał projekt pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie programu ochrony środowiska dla gminy Trzcianka na lata 

2025-2028 z perspektywą do roku 2032. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/154/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie programu ochrony 

środowiska dla gminy Trzcianka na lata 2025-2028 z perspektywą do roku 2032 została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 17. 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 18. 

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski, wobec braku pytań radnych, 

poddał projekt pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Seweryn Kilian 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/155/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie odpowiedzi na skargę   

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 19. 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady 

Miejskiej Trzcianki do komisji konkursowej konkursu ,,Piękna Wieś". 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Maciej Kubacki wyjaśnił, że podczas dyskusji na Komisji Oświaty, Sportu  

i Spraw Społecznych wytypowano dwie kandydatury, tj. pani Dorota Barczak i pani 

Paulina Knap.  

 

Obie panie wyraziły zgodę.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski, wobec braku innych głosów, 

przystąpił do głosowań: 

 

Głosowano w sprawie: 

Kto jest za zamknięciem listy kandydatów na przedstawiciela Rady w konkursie "Piękna 

Wieś"? 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Głosowano w sprawie: 

Na przedstawiciela Rady Miejskiej Trzcianki do komisji konkursowej konkursu "Piękna 

Wieś" wskazuje się radną Paulinę Knap. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Głosowano w sprawie: 

Na przedstawiciela Rady Miejskiej Trzcianki do komisji konkursowej konkursu "Piękna 

Wieś" wskazuje się radną Dorotę Barczak. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej Trzcianki do komisji 

konkursowej konkursu ,,Piękna Wieś". 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 
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Uchwała Nr XVII/156/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wskazania przedstawicieli 

Rady Miejskiej Trzcianki do komisji konkursowej konkursu ,,Piękna Wieś" została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 20. 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski omówił projekt uchwały wyjaśniając, że chodzi o nowo 

wybudowaną drogę, oddaną do użytku, na terenie Trzcianka-Południe i chcieliby, aby 

była to droga publiczna, gminna.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski wobec braku pytań radnych, 

poddał projekt pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/157/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta. Uchwała – załącznik 

nr 21. 
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Ad 9) Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2025 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski wobec braku pytań radnych, 

poddał projekt pod głosowanie. Wcześniej prosił, aby przy planowaniu prac komisji, brać 

pod uwagę plan pracy Rady oraz terminy procedowania spraw na sesjach Rady.   

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej Trzcianki na  

II półrocze 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/158/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2025 r. została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 22. 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Iwanicki przedstawił radnym 

przygotowany przez Komisje Skarg, Wniosków i Petycji projekt uchwały.  
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- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski, wobec braku pytań radnych, 

poddał projekt pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Wincenty 

Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/159/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie rozpatrzenia skargi została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 23. 

Ad 11) Raport o stanie Gminy Trzcianka w 2024 roku: 

Raport o stanie gminy został przekazany radnym poprzez aplikację eSesja 30.05.2025 r. 

oraz dodatkowo wraz z materiałami na sesję.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski zacytował przepisy z ustawy 

o samorządzie gminnym regulujące kwestie przedkładania Radzie raportu o stanie 

gminy, wspominając o debacie, która po prezentacji raportu będzie możliwa.  

Ad 11a) prezentacja raportu o stanie gminy Trzcianka w 2024 roku, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Trzcianki Krzysztof Jaworski podsumowując rok 2024 posłużył się 

prezentacją. 
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W swej wypowiedzi oraz prezentacji, podzielonej na części „jak było” i „co powinno być 

zrobione” zwrócił uwagę między innymi na konstrukcję raportu o stanie gminy opartą na 

Strategii Rozwoju Gminy i jej realizacji. Podsumowując stwierdził, że był to rok oceny, 

jako rok wyborczy i rok pozyskania środków z różnych źródeł zewnętrznych, na wiele 

ważnych inwestycji, w różnych dziedzinach życia gminy, rok zmian związanych  

z wyborami sołtysów, radnych, prezesów spółek, rok współpracy na niwie powiatowej, 

wojewódzkiej i nadziei na poprawę na linii rządowej.  

Przedstawił podsumowanie zrealizowanych w 2024 r. inwestycji i różnego typu inicjatyw, 

wyświetlając filmik na ww. temat, komentując przedstawiane inwestycje i inicjatywy.  

W kolejnej części swojego wystąpienia odniósł się do oczekiwań jakie były w 2024 r.,  

a następnie zamierzeń jakie chcieliby osiągnąć, co się nie powiodło, nie zostało 

zrealizowane, a co zamierza się poprawić.  

Następnie odniósł się do finansów gminy, wydatków bieżących w porównaniu do 

dochodów bieżących oraz zadań, które jeszcze należy kontynuować, niezakończonych, 

wymagających długotrwałych procesów. 

W dalszej części wspomniał o zadaniach do wykonania z zakresu zieleni oraz brakach  

w zakresie infrastruktury.  

Na zakończenie, podsumowując zadania, jakie udało się zrealizować, wyraził nadzieję 

na pozytywną ocenę. Złożył podziękowania wszystkim za wkład w realizację 2024 roku  

i rozwój naszego samorządu.  

Ad 11b) debata nad raportem, 

W dyskusji wzięli udział:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przypomniał, że w debacie 

nad raportem o stanie gminy radni mogą zabierać głos bez ograniczeń czasowych,  

a mieszkańcy po zebraniu poparcia, w naszej gminie jest to 50 podpisów. Wyjaśnił, że 

takich zgłoszeń nie było.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold wyraził dumę, że tu mieszka, pracuje  

i takie osiągnięcia są wspólne. Stwierdził, że nasza gmina pięknieje i dopiero zebranie 

informacji w jednym filmie czy slajdach pokazuje jak wiele dobrego przez ten czas 

można zrobić. Jeżeli jest zgoda sukcesy osiąga się łatwiej i pewniej. Współpraca między 

radą a burmistrzem układa się w najlepszy sposób. Są tematy, które się dyskutuje 

bardziej, ale to też pomaga osiągnąć dobre efekty.  

 

- Radna Dorota Barczak podziękowała za inną prezentację niż oficjalny dokument,  

w którym zawarto twarde dane. Dzięki zgodzie udało się wiele zrobić, choć wydawałoby 

się, że powinno to być normą. Gratulowała burmistrzowi odwagi, bo wydaje się, że wiele 

rzeczy się wydarzyło, bo miał odwagę podejmować działania. Jeżeli są szanse i jest 

wola podjęcia działań i włożyć to dużo pracy, to pogratulowała tej odwagi, dużego 

wkładu i zaangażowania. Wszystkie elementy zostały zauważone, sport, kultura, 
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infrastruktura, gospodarka. Patrząc na wykresy są warunki do rozwoju dla każdego. 

Oczywiście, że są też i problemy np. szkołami i wieloma innymi rzeczami, ale takie też 

mają chyba inni, nie tylko nasza gmina. Podziękowała za możliwość współpracy  

z wszystkimi.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski dodał, że należy 

pogratulować odwagi, bo świadczą o tym dwa slajdy, co nie zostało zrobione, na sam 

koniec wystąpienia, a to pozostaje w pamięci. Natomiast jest jeszcze wiele wyzwań. 

Luka oświatowa niepokoi od dłuższego czasu, gospodarka odpadami również wymaga 

przyjrzenia się. Jest wiele takich zadań i problemów, które trzeba rozwiązywać. 

Natomiast jeżeli będzie dobra aura współpracy to sobie poradzą. Kończąc wspomniał, 

jakie wcześniej były lata, które nie wymagały tyle procedur projektowych i prace 

przebiegały szybciej.  

 

- Radny Robert Matkowski zgodził się z przedmówcami, że zgoda jest potrzebna, ale 

również często się ze sobą nie zgadzali, a mimo to jest co pokazać. Większość 

inwestycji dziś pokazanych rozpoczęły się w poprzedniej kadencji. Burmistrz miał rację 

w wielu kwestiach, co również zauważyli mieszkańcy i pokazało się w wyniku 

wyborczym. Zdaniem radnego realizacja inwestycji typu drogi, kanalizacje było dobrym 

kierunkiem, z czego mieszkańcy mogą korzystać na co dzień.  

Kontynuował, że brak połączenia z drogą terenu Trzcianka-Południe stwarza taką 

sytuację, że mieszkańcy nawet nie wiedzą, że mogą z tego korzystać. Połączenie tej 

drogi z drogą wojewódzką miało dać korzyści w postaci inwestorów. Inni toczą spór 

formalno-prawny, a my na tym tracimy. Może należałoby wybudować to połączenie  

z własnych środków, aby przyspieszyć rozwój tego miejsca.   

Zwrócił uwagę na brak dotacji w konkursie na turystykę i rekreację. Planowane jest 

referendum w tej sprawie. W aspekcie parku krajobrazowego powinno również być 

referendum. Wspomniał o podpisach za budową pływalni, dzięki czemu jest teren, 

projekt, pozwolenie, niestety nie ma środków. Rozpoczęto budowę bloków 

komunalnych, co jest świetnym działaniem, ale w między czasie należało znaleźć 

dodatkowe środki na kanalizację i drogi. Takie rzeczy winny być już na etapie 

projektowym przewidziane. Nawiązał również do dofinansowania zakupu samochodu 

dla WOPR Anioły. Rada dała zgodę na pożyczkę, co jednak nie wyszło, a brakowało 

dalszej informacji, że gmina dofinansowała samochód. Jako radny winien być o tym 

poinformowany. Nawiązał również do wybudowanego magazynu dla Muzeum, w którym 

obecnie nie można przechowywać eksponatów. Wspomniał o wniosku radnych  

w sprawie zamontowania w tym magazynie instalacji p.poż., który może zostanie 

zrealizowany dopiero w przyszłorocznym budżecie. Wspomniał o nierównościach 

płacowych między jednostkami oraz obchodach 35-lecia samorządu. Ocenił, że z tego 

święta zrobiono dobrą promocję Burmistrza i Urzędu, ale jako radny inaczej by to 
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widział. Następnie odniósł się do prezentacji i dyskusji na temat rewitalizacji Parku 1 

Maja. Pytał również o kwestie imigrantów i ewentualnych rozmów i propozycji lokowania 

imigrantów w naszej gminie.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przypomniał, że trwa 

dyskusja nad raportem o stanie gminy w 2024 roku. Niektóre pytania powinny być 

postawione w innym momencie.  

 

- Radny Robert Matkowski - (Ad Vocem) wyjaśnił, że nie zgadza się z opinią 

przewodniczącego, ponieważ jest dyskusja nad wotum zaufania, które udzielane jest na 

przyszłość, stąd uważa, że były to istotne pytania.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński odniósł się do inwestycji, której 

nie udało się zrealizować, a chodziło o Szatnię na Medal. Dodał, że zmieniają się trendy  

i niektóre inwestycje są przeszacowane i można je zrealizować niższym kosztem. 

Wyraził nadzieję, że to co się nie udało, być może uda się w kolejnym roku i szatnia na 

Medal w Straduniu będzie postawiona. 

 

- Radna Ludwika Orłowska-Mumot wyraziła swoje zadowolenie z tego co się dzieje  

w mieście i gminie Trzcianka wspominając o inwestycjach, które realizuje się. 

Podziękowała kierownikom jednostek gminnych i prezesom spółek, sołtysom, 

kierownikom i pracownikom Urzędu Miejskiego za ich pracę.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik zwrócił uwagę, że 

rok 2024 był rokiem wyborczym, który zmienił skład osobowy Rady, natomiast był to rok 

tego samego Burmistrza.  

W swojej wypowiedzi odniósł się szerzej do struktury demograficznej, wskazując jakie 

problemy z tym się wiążą w kontekście żłobków, przedszkoli i szkół. Wskazał jego 

zdaniem błąd wydanie dużych środków na doposażenie w obiekt sportowy Szkoły 

Podstawowej w Rychliku, której gmina nie jest organem prowadzącym. Wskazał, że 

30% mieszkańców jest w wieku poprodukcyjnym. Odniósł się również do wielkości 

zadłużenia gminy, sytuacji na rynku pracy, poprawy w zakresie remontów i budowy dróg. 

Zdaniem radnego należałoby zwrócić uwagę na drobne działania, które ułatwią 

codzienne funkcjonowanie mieszkańców miasta i gminy. Wskazał miejsca wymagające 

poprawy i prosił, aby w tych wszystkich dużych zadaniach nie zapomnieć o tych małych.  

 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska nadmieniła, że 

dla niej właśnie pamięć o tych najmniejszych w gminie, jest zaletą Burmistrza.  Zwróciła 

uwagę, że dzięki temu tak wiele dzieje się na wsiach, jest duża współpraca jednostek 

gminnych z sołtysami i radami sołeckimi.  
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- Radny Maciej Kubacki zwrócił się z pytanie, która z listy spraw niezałatwionych będzie 

priorytetem na najbliższy czas czy będzie to obszar projektów miękkich czy twardych?  

 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec 

wyraził odmienne zdanie na temat budowy boiska krytego przy SP w Rychliku. Dodał, że 

jako Komisja Oświaty cały czas analizują tematy oświatowe. W jego ocenie, inicjatywa 

zamykania szkół, z powodu niżu demograficznego, powinna być odgórna, natomiast 

problem jest scedowany na samorządy. Wyraził nadzieję, że jakiś dopływ gotówki  

z budżetu państwa, jeszcze w tym roku, będzie na zadania oświatowe. Odniósł się do 

wypowiedzi radnego M. Matkowskiego w temacie obchodów 35-lecia samorządu oraz 

budowy basenu.  

 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski odniósł się do pytań zadanych przez radnych w zakresie 

rewitalizacji Parku 1 Maja i weryfikacji zakresu inwestycji, centrów lokalizacji 

cudzoziemców, rodzaju planowanych do realizacji inwestycji miękkich i twardych.  

 

Innych głosów w debacie nie było.  

Ad 11c) głosowanie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla 

Burmistrza Trzcianki. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Trzcianki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-

Mumot, Witold Putyrski 

PRZECIW (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/160/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wotum zaufania dla 

Burmistrza Trzcianki została podjęta. Uchwała – załącznik nr 24. 

Ogłoszono 30 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady w punkcie 12. 

Ad 12) Sprawozdanie finansowe gminy Trzcianka za 2024 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2024 rok 

oraz informacją o stanie mienia gminy Trzcianka: 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przypomniał, że wszystkie 

dokumenty, wynikające z przepisów ustawy o finansach publicznych oraz ustawy  

o samorządzie gminnym, radnym przekazano w ustawowych terminach.  

 

- Skarbnik Gminy Trzcianka Joanna Zieńko przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu, sprawozdania finansowe oraz informację o stanie mienia gminy Trzcianka za 

rok 2024 w formie prezentacji, którą szczegółowo omówiła. Wydruk z prezentacji 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Ad 12a) przedstawienie uchwały Nr SO.15.4012.258.2025 Składu 

Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 30 kwietnia 2025 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Trzcianka za rok 2024 wraz z informacją o stanie mienia Jednostki  

i objaśnieniami, 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski poinformował, że 31.03.2025 r. 

Burmistrz Trzcianki przesłał sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Trzcianka za rok 

2024 wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami do RIO w Poznaniu, która 

odniosła się do tych dokumentów w formie opinii.  

- Skarbnik Gminy Trzcianka Joanna Zieńko odczytała uchwałę Nr SO.15.4012.258.2025 

Składu Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 30 kwietnia 2025 r. w sprawie wyrażenia 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy Trzcianka za rok 2024 wraz 

z informacją o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami.  
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Ww. uchwałę RIO przekazano radnym w materiałach na sesję.  

 

Ad 12b) przedstawienie uchwały Nr 2/25 Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 5 czerwca 2025 r. w sprawie wyrażenia opinii 

o wykonaniu budżetu gminy Trzcianka za 2024 rok oraz wniosku  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Trzcianki za 2024 rok, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński odczytał opinię Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki o wykonaniu budżetu gminy Trzcianka za 2024 rok 

wraz z uchwałą Nr 2/25 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 5 czerwca 

2025 r.  i wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Trzcianki za 2024 rok wraz 

z uzasadnieniem do przedstawionej uchwały Komisji Rewizyjnej.  

Ad 12c) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego RIO w Poznaniu 

w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 5 czerwca 2025 r. o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Trzcianki za 2024 rok, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski zwrócił uwagę, że uchwała 

Komisji Rewizyjnej wraz z opinią o wykonaniu budżetu za 2024 r. została przekazana do 

RIO w Poznaniu 9.06.2025 r.  RIO w Poznaniu odniosło się do tych dokumentów  

w formie opinii, którą przekazano radnym wraz z materiałami na sesję.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił Uchwałę  

Nr SO.15.4013.268.2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 17 czerwca 2025 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Trzcianki o udzielnie Burmistrzowi Trzcianki absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok.  

Ad 12d) dyskusja nad przedstawionymi materiałami, 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski otworzył dyskusję zachęcając 

radnych do zabierania głosu.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Krzysztof Grzyśnik podziękował pani  

J. Zieńko, skarbnikowi gminy, za interesującą prezentację, ocenił, że choć głównie były 

to cyferki i tabelki, ale niosły za sobą dużo informacji. Zwrócił uwagę, że obecnie są 
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ciężkie czasy dla samorządów, dlatego potrzeba dobrego stratega i planisty. Pani 

Skarbnik wywiązała się z tej funkcji znakomicie i oby w tym roku było podobnie.  

 

Innych głosów nie było.  

Ad 12e) głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2024 wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2024 rok, 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski przedstawił opinie komisji 

stałych, jak w załączniku nr 26. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2024 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Seweryn Kilian 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/161/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2024 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy Trzcianka za 2024 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 27. 
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Ad 12f) głosowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium. 

W dyskusji wzięli udział: 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof Dąbrowski, 

Krzysztof Grzyśnik, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina 

Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, Witold Putyrski, Piotr Ratajczak, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Seweryn Kilian 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Bagrowski. 

Uchwała Nr XVII/162/25 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie absolutorium została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 28. 

Ad 13) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział:  

Pisemną informację o pracy między sesjami przekazano radnym wraz z materiałami na 

sesję. 

- Burmistrz Krzysztof Jaworski podziękował wszystkim za przebieg całej sesji, dyskusję, 

uwagi pozytywne i te, które wymagają interwencji. Podziękował również 

współpracownikom.  
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Ad 14) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski poinformował, że wszystkie 

pisma są publikowane w aplikacji eSesja.pl. Przypomniał, że w ostatnim okresie do biura 

Rady wpłynęło: 

- pismo Burmistrza Trzcianki o wskazanie dwóch radnych do komisji konkursowej 

konkursu „Piękna Wieś”; 

- zaproszenie na dzień otwarty „Urząd po godzinach”; 

- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego do uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gorzowskiej  

i Wincentego Witosa; 

- skarga Społecznego Komitetu Budowy Pomnika w Trzciance; 

- skarga do WSA w Poznaniu na uchwałę Rady Miejskiej w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gorzowskiej i Wincentego Witosa; 

- pismo Burmistrza Trzcianki przekazujące projekt uchwały w sprawie zasad 

gospodarowania nieruchomościami gminy Trzcianka w zakresie nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony; 

- rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego do uchwały orzekające 

nieważność paragrafów 5 i 6 uchwały nr XVI/149/25 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia  

29 maja 2025 r. w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez gminę Trzcianka oraz 

zasad zwrotu wydatków poniesionych na sprawienie pogrzebu. 

Ad 15) Informacja Przewodniczących Komisji prac komisji stałych 

między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

Kolejno informację z prac komisji złożyli:  

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska; 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych Wiesław Natkaniec; 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i petycji Paweł Iwanicki; 

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Witold Zbigniew Perski; 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński. 

Ad 16) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski poinformował, że wnioski 

 z poprzedniej sesji wraz z odpowiedziami zamieszczono w aplikacji eSesja.pl w tym 

punkcie obrad oraz są dostępne na bip.trzcianka.pl.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Radny Piotr Ratajczak złożył wniosek dotyczący rozbiórki przejścia podziemnego pod 

torowiskiem linii PKP, jak w załączniku nr 29. 

 

- Radny Robert Matkowski złożył wniosek w sprawie przygotowania projektu uchwały 

Rady Miejskiej w sprawie składów osobowych komisji w związku z chęcią przejścia do 

Komisji Rewizyjnej. Wniosek stanowi załącznik nr 30.  

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski wyjaśnił przepisy regulujące 

skład komisji rewizyjnej.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kęciński odpowiedział radnemu  

R. Matkowskiemu witając go w Komisji Rewizyjnej.  

 

- Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi Janina Kamińska złożyła wniosek 

o rozważenie szczegółowości protokołów z sesji, w przypadku ich nagrywania. Wniosek 

stanowi załącznik nr 31. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Witold Putyrski złożył dwa wnioski dotyczące: 

1) wykonania chodnika o gładkiej powierzchni przy dojściu do szpitala – wniosek 

załącznik nr 32; 

2) remontu pomieszczeń Hospicjum po zalaniu – wniosek załącznik nr 33. 

Ad 17) Zamknięcie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki 

zamknął XVII sesję Rady Miejskiej Trzcianki.   

 

             Przewodniczący obrad 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej Trzcianki  

                 /-/ Witold Putyrski 

Przygotowała:         

/-/ insp. Marzena Domagała 

 


